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Datum: 2024-06-17 
Diarienummer: Dnr 

FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

 

Fråga ställd till Eeva Laine (S), kommunalråd för Kultur- 
och fritidsfrågor, angående spel i Östra gymnasiets 
idrottshall för Skogås HK 

Tidigare i våras ställde jag en fråga angående status för Östra gymnasiet 

som idrottshall för spel i division 1. Nu har ny information nått mig från 

styrelsen för Skogås Handbollsklubb. 

Hemmaarenan för Skogås HK, Östra gymnasiet, är bara godkänd för totalt 

150 personer enligt förvaltningen ur brandsäkerhetssynpunkt. I kontakt med 

Södertörns brandförsvarsförbund, är denna begränsning ofta inte optimerad 

av en expert. Med en brandkonsults expertis, kan siffran justeras efter en 

inspektion och resultera i ett högre besöksantal. 

Styrelsen för Skogås Hanbollsklubb har länge och konsekvent försökt 

begära ut underlag för begränsningen på 150 personer. De har tillslut lyckats 

efter många om och men. Där kan man läsa att idrottssalen inte är klassad 

som samlingslokal, men t.ex. matsalen är det. En samlingslokal kan 

nämligen ta emot fler personer än 150 st och därmed tillåta spel på division 

1. Idrottsalen har rätt dimension för dörrarna enligt klubben på 1,2 m, så en 

omklassning är med enkla medel inom räckhåll. 

Kommunen borde självklart lösa problemet för att låta handbollslaget få 

spela på sin hemmaarena inom rimlig tid med denna nya information. 

 

Med anledning av ovanståene, vill jag fråga: 

Är du, Eeva, villig att tillmötesgå handbollsföreningen och iordningställa 

Östra gymnasiets hall för spel i division 1, nu när det inte föreligger hinder 

för en omklassning? 

 

__________________ 

Cecilia Nordin (DP) 

Oppositionsråd med fokus på östra kommundelen 


